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Welzijn kiest N-VA als coalitiepartner voor de komende zes 

jaar: “Er is een groot wederzijds vertrouwen” 

Na enkele dagen wikken en wegen heeft Welzijn haar coalitiepartner gekozen. Burgemeester Pieter 

Vanderheyden had de keuze tussen de huidige coalitiepartner N-VA en nieuwkomer LEF, de tweede 

grootste partij en de grote uitdager tijdens de verkiezingscampagne. Na enkele coalitiegesprekken 

met beide partijen laat Welzijn weten verder te gaan met N-VA. 
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De partij Welzijn van burgemeester Pieter Vanderheyden kwam zondagavond als overwinnaar uit de 

stembusslag. Welzijn behaalde 44,4% van de stemmen, goed voor 9 van de 19 zitjes in de 

gemeenteraad. Geen absolute meerderheid zoals in 2018, dus was het aan Vanderheyden om een 

coalitiepartner te zoeken. Om de komende zes jaar de politieke dans te leiden in Latem en Deurle, 

had Welzijn de keuze uit twee danspartners. Enerzijds is er LEF, de nieuwe politieke beweging die met 

34,8% de tweede grootste werd, en N-VA, met 20,8% de kleinste. 

Welzijn en N-VA vormen op dit moment de huidige bestuursmeerderheid. Toen Pieter Vanderheyen 

in 2022 de bestuursfakkel overnam van Agnes Lannoo-Van Wanseele werd N-VA, die toen in een 

kartel met de partij Samen in de oppositie zetelde, aan boord van het bestuur gehesen. Ineen reactie 

aan deze krant liet Pieter Vanderheyden zondagavond al lichtjes doorschemeren dat Welzijn en N-VA 

zich toen al hadden geëngageerd om samen een langetermijnvisie voor Sint-Martens-Latem uit te 

werken. Een bestuursperiode van twee jaar is allesbehalve lang, dus leek het erop dat de danspartner 

al snel zou gekozen zijn. 

https://www.hln.be/sint-martens-latem/welzijn-is-de-grootste-maar-verliest-absolute-meerderheid-in-sint-martens-latem-we-praten-met-alle-partijen~a5d4ea56/
https://www.hln.be/sint-martens-latem/welzijn-is-de-grootste-maar-verliest-absolute-meerderheid-in-sint-martens-latem-we-praten-met-alle-partijen~a5d4ea56/


Maar er volgden toch intense coalitiegesprekken. Maandag zat Pieter Vanderheyden, geflankeerd 

door zijn voorganger Agnes Lannoo-Van Wanseele in de rol van raadgever, aan tafel met Inge 

Vanderhaeghe, huidig schepen en lijsttrekker van N-VA. Dinsdag volgde een volgens LEF-lijsttrekker 

Kristof Vanden Berghe ‘pittig maar constructief gesprek van zo’n 2 uur’. Het was voor beide mogelijke 

partners de afgelopen dagen wachten of ze de dansschoenen konden aantrekken. Donderdagavond 

werd de knoop doorgehakt. 

“Welzijn heeft steeds gesteld te willen besturen met wie dezelfde visie deelt. Het leek logisch om 

eerst met N-VA te overleggen”, zegt burgemeester Pieter Vanderheyden. “We hebben de voorbije 

jaren in goede verstandhouding samengewerkt en veel kunnen realiseren. Er is een groot wederzijds 

vertrouwen. Ik heb wel de uitslag van de verkiezingen gerespecteerd en dus ook met de verenigde 

oppositiepartij LEF, voor wie zowat een derde van de kiezers hun voorkeur uitsprak, gesproken.” 

“Zowel N-VA als LEF onderschreven de krachtlijnen en verwezenlijkingen van het Welzijn-bestuur: een 

uniek karakter van de dorpen Latem en Deurle, met behoud van lage belastingen en zonder fusie. Dit 

gaf de indruk dat alle partijen op dezelfde golflengte zaten wat hun kijk op de toekomst betrof. Na de 

coalitiegesprekken bleek dat N-VA qua visie en hoe deze in praktijk om te zetten het dichtst 

aanleunde bij Welzijn. De voorbije jaren is ook het vertrouwen sterk gegroeid tussen de groep van N-

VA en WELZIJN, maar ook tussen de betrokken personen, wat ook essentieel is om samen een sterk 

beleid te voeren. De menselijke factor van samen besturen mag niet onderschat worden, en dat 

versterkte onze overtuiging verder te werken met de ploeg van N-VA.” 

65% 

“Welzijn en N-VA worden gesteund door een mooie meerderheid van 65% van de kiezers om aan een 

langetermijnproject voor onze mooie gemeente verder te werken. We roepen alvast op tot een goede 

samenwerking met alle partijen in de gemeenteraad. We hebben elkaar gevonden wat de inhoud 

betreft. Momenteel leggen we nog de puzzel met de invulling van de schepenambten en de 

bevoegdheden binnen de nieuwe bestuursploeg. Het is namelijk cruciaal dat Latem en Deurle een 

sterk en krachtdadig beleid krijgen. Over de concrete invulling en verdeling wordt binnenkort 

gecommuniceerd.” 

 

Onbegrip 
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Bij LEF-lijsttrekker Kristof Vanden Berghe heerst er ontgoocheling, maar ook onbegrip. “Dinsdag 

hebben de burgemeester en ik een goeie discussie gehad”, zegt Kristof. “Maar uiteindelijk heeft 

Welzijn de kans laten liggen om met een breed draagvlak de gemeente te besturen. N-VA heeft een 

negatieve campagne gevoerd ten aanzien van Welzijn en behaalde een pover resultaat met 3 zetels. 

Toch kiest men voor de kleinste partij om verder te besturen. Een ander voorstel was om met de drie 

partijen samen een meerderheid te vormen. Met deze verkiezingsuitslag zou dat een goeie piste 

geweest zijn, maar helaas werd ook daar niet op ingegaan. De keuze werd bepaald door zaken die in 

het verleden gebeurd zijn en niet door een gezamenlijke toekomstvisie.” 

“Maar ook het goede gevoel van zondagavond blijft hangen”, zegt Kristof Vanden Berghe. “We 

hebben met LEF een mooie groep opgebouwd en met 7 zetels een goed resultaat behaald. Daar gaan 

we op verder werken. We hebben 7 mondige raadsleden, die een sterke oppositiefractie zullen 

vormen.” 

 


